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Classification: Confidential 

• Mødetype: Ordinær Generalforsamling 

• Tid: 2. april 2025 klokken 18.30 

• Sted: Folkehuset i Stavtrup, Bispevej 70 

---------------------------  

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent  

a. Bestyrelsen foreslår Hans Madsen som dirigent.  

b. Hans Madsen vælges enstemmigt.  

c. Der vælges referent – Jakob Holm  

2. Bestyrelsens beretning v/Formanden  

a. Tak til bestyrelse, Annette er trådt ud af bestyrelsen, Jakob er tiltrådt som næstformand fra 

suppleant. Torben er tiltrådt som kasserer.  

b. Fokus har været på forsyningssikkerhed både mht. hurtig udbedring af nogle mindre brud, 

rettidig udskiftning af ledninger (reservedele kan kun vanskeligt skaffes) og sammenlægning af 

vandværker (Stavtrup Vand og Kolt Hasselager vand).  

c. Vandværkets styresystem planlægges udskiftet men afventer dog sammenlægningen med KH-

Vand.  

d. Udfordringer med “brunt vand”. Ingen vandanalyser har været bekymrende. Årsagen (defekt 

kompressor på vandværket) er formentlig fundet og udbedret.  

e. Bestyrelsen har arbejdet på at etablere et solcelleanlæg på Vandværkets grund men har været 

mødt af en meget påpasselig Aarhus Kommune. Aarhus Kommune ønsker at være helt sikker 

på, at der ikke udledes PFAS til omgivelserne, da solcellerne skal stå i BNBO (Borings Nær 

Beskyttelses Område).  

f. Bestyrelsen har indstillet at Stavtrup Vand forsætter med uændret takster i 2025.  

g. Spørgsmål til beretningen:  

i. Der spørges ikke specifikt til beretningen men til det “brune vand”. Spørger undrer sig over, 

hvorvidt den første udmelding om at byggeriet af padlehallen er skyld i det brune vand og 

at der nu meldes ud, at det skyldes en defekt kompressor. Bestyrelsen forklarer at 

belægninger i rør kan rive sig løs og få vandet til at se brunt ud, samt hvilken funktion den 

defekte kompressor har. Det foreslås at filtrere “det brune” fra vandet og få det sendt til 

undersøgelse.  

ii. Der spørges til nødforsyning fra Aarhus Vand. Formanden forklarer at løsningen er fravalgt 

pga. højdeforskellen mellem der hvor Aarhus Vand er tilgængeligt og der hvor Stavtrup 

Vandværket ligger. Herved skal vandet pumpes op, hvilket fordyrer løsningen.  
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iii. Der spørges til om der er alarm på den enkelte andelshavers måler, således et kontinuerligt 

forbrug over en vis mængde/varighed kan adviseres om.  

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse  

a. Revisoren fremlægger og redegør for regnskabet for 2024.   

b. Regnskabet blev delt ud i fysisk kopi til de fremmødte på generalforsamlingen og er tilgængeligt 

på Stavtrup Vandværks hjemmeside.  

c. Der er ingen spørgsmål til regnskabet og det godkendes enstemmigt  

4. Budget for 2025 inkl. investeringsplan forelægges  

a. Kassereren fremlægger Stavtrup Vandværks budget for 2025.  

b. Væsentlige punkter i budgettet er:  

i. DKK 1 mio. til vedligeholdelse af ledningsnettet.  

ii. En mindre forhøjelse af vandanalyser samt lokaleomkostninger  

iii. DKK 0,5 mio. Til et nyt styresystem til vandværket.  

iv. Samlet set budgetteres der med et underskud på DKK 385.000kr.  

5. Behandling af indkomne forslag  

a. Forslag om sammenlægning af Ormslev Vandværk og Stavtrup Vandværk  

b. Bestyrelsen(formanden) fremlægger forslaget om sammenlægning, samt redegør for 

baggrunden.  

c. Generalforsamlingen godkender at bestyrelsen arbejder videre med sammenlægningen.  

d. Ormslev Vandværk har kontaktet Stavtrup Vandværk med ønske om at sammenlægge de to 

vandværker.  

e. De to bestyrelser har haft nogle indledende drøftelser af mulighederne og vilkårene for en 

sammenlægning. Begge bestyrelser støtter ideen om private vandværker, hvorfor begge 

bestyrelser synes, at det er en god ide at sammenlægge de to vandværker.  

f. Bestyrelserne ønsker mandat til at udarbejde udkast til en sammenlægningsaftale omfattende 

tidsplan, vilkår for andelshaverne og den fremtidige bestyrelses sammensætning m.m. 

Bestyrelsernes foreløbige tidsplan går på en sammenlægning pr. 1 januar 2026, hvilket 

formentlig indebærer to ekstraordinære generalforsamlinger efteråret 2025.  

6. Valg af medlemmer og suppleant til bestyrelsen  

a. På valg er:  

b. Sven Hagen Madsen (ønsker genvalg)  

c. Morten Sloth Søgaard (ønsker genvalg)  
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d. Jakob Holm (ønsker genvalg)  

e. Valg af suppleant:  

f. Sven, Morten og Jakob er genvalgt.  

g. Der er to kandidater til suppleantposten. Den ene valgte at trække sig inden afstemning.  

Poul Wiborg vælges 

 

7. Valg af revisor  

a. Dansk Revision genvælges.  

8. Eventuelt  

a. Der er intet til eventuelt.  

 


